

# INTERIOR SKYLIGHT

室内天窗



# MOTORIZED SKYLIGHT

## 电动天窗



Focal Shade Interior Skylight System are specifically designed for horizontal or sloping interior roof light windows application. We have plain and balloon shape skylight systems available for small sizes window to large area glazing roof up to 50 m<sup>2</sup>. All skylight systems are motorized with wired control and compatible with automation sensors.

Wide choices of flame retardant fabrics are available, from simply plain polyesters to highly technical performance glass fiber fabrics e.g. UV heat reflective coated, high-tenacity fabric.

富高天窗遮阳系统是专为水平或倾斜的室内天花窗户而设的遮阳方案。天窗系统有平直型及波浪型，均适用于小型窗户及大致 50 平方米的玻璃天花。所有天窗系统都是电机推动，由有线开关操控，亦可加装传感器。

天窗系统可跟各种阻燃帘布搭配使用，从最简单的平纹涤纶到高性能的玻璃纤维帘布。如 UV 热能反射涂层，高韧性的布料。

### Applications 应用

- Conservatory.  
温室，室内花园。
- Glazing Roofs in all Institutions.  
任何建筑物的透明天花窗户。

- Sloping Glass Walls in all Institutions.  
任何建筑物的倾斜玻璃幕墙。

### Features 特点

- **Heavy Duty Application** – Focal Shade have special design skylight systems particularly for large roof light window. Maximum 4 meters width and 14 meters length (horizontal installation) skylight area could be fitted with one single motorized system without coupling.  
重型天窗应用 – 富高拥有专为大面积天花窗户而设计的天窗系统。最重型的单一电动系统可覆盖最阔 4 米及最长 14 米（水平安装）的天窗面积，且不需要分拆作连贯安装。
- **Multi Angle** – Skylight Systems could be fitted in different angles. E.g. Horizontal, Slope (0°- 90°), Curve bending or Arch shape. Curve bending or Arch shape available with min. 350mm/500mm \*\*bending radius. (\*\*depends on models).  
多角度安装 – 天窗系统可以多角度安装，例如水平，倾斜 (0°- 90°)，弧型弯曲或拱型。弧型弯曲或拱型的 \*\* 弯曲半径需要最少 350mm/500mm. (\*\* 取决于系统型号)。
- **Motorized Operation** – All skylight systems are operated in standard motors with wired control. Zone programing is compatible for control three to four skylight systems via single wall switch.  
电机操控 – 所有天窗系统均由标准电机运行，透过有线开关控制。三或四套天窗系统可以设定为区域，以单一开关操作。
- **Automation Control** – With solar sensor and timer control, you could always have the best visual and thermal comfort in the building.  
自动操作 – 使用阳光传感器或时间设定，任何时候都能令室内拥有最舒适的温度及光线。
- **Cassette Skylight** – Aluminum Cassette Skylight System is designed for small sizes roof light window. The blind's components will not be visible during operation and giving a stylish finishing. (For M885 Only)  
窗帘盒天窗 – 铝合金窗帘盒天窗系统专为小型天花窗户而设。所有系统配件运作时都不会外露，令天窗更时尚美观。（只适用于 M885）。
- **Elegant Appearance** – Plain or Balloon shape finishing enhance the elegant appearance of skylight systems.  
优雅的外型 – 波浪或平直的外型，提升天窗系统的设计品味。

